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Spolek studentů historie FF UK, o.s. 

se sídlem na Ústavu českých dějin FF UK v Praze 

IČO: 22869476 

 

Zápis z valné hromady 

konané dne 9. 3. 2011 

v místnosti č. 200 na hlavní budově 

Filozofické fakulty UK v Praze 

 

Přítomných členů sdružení:  26 

Nepřítomných členů sdružení: 44 

Omluveno:    0 

 

Valná hromada tedy byla, v souladu s článkem V. odstavce 3 Stanov sdružení a článku III. § 1 

odstavce 6 Jednacího a organizačního řádu, usnášeníschopná, protože je přítomna více než 

jedna třetina všech členů občanského sdružení. 

 

Program valné hromady 

 

1) 19:30 – 19:35 Organizační záležitosti SSH FF UK, o. s.  

2) 19:35 – 19:40 Schválení programu jednání Valné hromady 

3) 19:40 – 19:50 Vylučování členů sdružení pro nesplnění podmínek členství 

4) 19:50 – 20:00 Schválení změn Jednacího a organizačního řádu sdružení 

5) 20:00 – 20:10 Představení programu činností na LS 2010/2011 

6) 20:15 – 20:20 Představení a schválení účetní uzávěrky za rok 2010 

7) 20:20 – 20:30 Plán činnosti na ZS akademického roku 2011/2012 

8) 20:30 – 21:00 Investiční a finanční plán akademického roku 2011/2012 

9) 21:00 – 21:15 Závěrečná diskuse 

 

 

Zápis z jednání 

 

19:40 Předseda Spolku studentů historie FF UK Jaromír Mrňka zahájil zasedání valné 

hromady, která byla svolána v řádném termínu podle všech náležitostí uvedených ve 

Stanovách a v Jednacím a organizačním řádu SSH FF UK, o. s. na 9. 3. 2011 od 19:30 do 

místnosti č. 200. Předseda konstatoval, že valná hromada je usnášeníschopná, protože je 

přítomná více než jedna třetina (konkrétně 26) z 70 řádných členů sdružení. Prezenční listina 

je přílohou číslo 1. tohoto zápisu. 

19:42 přečetl předseda program jednání valné hromady, který byl následně jednomyslně 

schválen „Valná hromada schválila program jednání“   
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19:45 předsedou byl přednesen návrh vyloučit na základě článku III. odstavce 9 a článku IV, 

odstavce 6 Stanov členy, kteří nezaplatili členský příspěvek ve dvou, po sobě jdoucích 

obdobích. Přečet jejich seznam a vyzval k diskuzi. 

19:47 na základě diskuze a příspěvků Kristiny Andělové a Olgy Džupové bylo rozhodnuto 

hlasovat o podmínečném vyloučení členů do 31.3.2011, čímž by jim měla bát dána lhůta 

k uhrazení dlužných členských příspěvků. Pokud nezaplatí, nabývá jejich vyloučení platnost 

ke dni 1.4.2011. 

19:50 bylo provedeno hlasování o vyloučení těchto členů s podmínečným odkladem, „Valná 

hromada schválila vyloučení členů sdružení pro nesplnění podmínek členství“, v poměru 

hlasů  22/0/4 (pro/proti/zdržel se) 

19:51 tajemník Sdružení Miloš Bělohlávek přednesl na základě rozhodnutí Výboru ze dne 

15.2.2011 návrh na změnu Jednacího a organizačního řádu občanského sdružení v následující 

podobě: 

Do článku IV. §1 odstavce 3 Jednacího řádu bude vložen dodatek o povinnosti předsedy 

zastupovat spolek při jednáních s ISHA. Za slova „reprezentovat Sdružení navenek“ bude 

vložena věta „a komunikovat s Mezinárodní asociací studentů historie (ISHA)“. 

Do článku IV. §2 odstavce 3 Jednacího řádu bude vložen dodatek o povinnosti místopředsedy 

zastupovat sdružení v SUUK. Za slova „mezi jeho povinnosti patří“ bude vložena věta 

„zastupovat sdružení ve Studentské unii univerzity Karlovy“. 

Do článku VI. §2 bude nově vložen 4 odstavec, který určí odpovědnost tajemníka sdružení za 

správu nástěnky sdružení v budově FF UK. Znění tohoto odstavce bude „Za vedení nástěnky 

a aktuálnost jejího obsahu odpovídá tajemník.“ 

19:54 bylo provedeno hlasová o změně Jednacího a organizačního řádu sdružení, „Valná 

hromada schválila změny v Jednacím a organizačním řádu sdružení“, v poměru hlasů 22/1/3. 

20:00 předseda sdružení Jaromír Mrňka představil plány a probíhající akce sdružení v LS 

2010/2011.  Velký úspěch mají přípravné kursy pro uchazeče o studium historie na FF UK. 

V současné době je navštěvuje 34 osob. Předseda vyjádřil svůj předpoklad, že se Sdružení 

ujme pořádání těchto kursů i příští akademický rok. Upozornil na návštěvu viceprezidente 

International student of history asociation (ISHA) Svena Mörsdorfa v Praze ve dnech 15.3. – 

17.3. V rámci této návštěvy proběhne prezentace činnosti ISHA v knihovně Václava Havla. 

V souvislosti s IHS byla zmíněna i konference v Pule, které se zúčastní i zástupci sdružení a 

FF UK. V květnu proběhnou oslavy výročí spolku. Dne 13.května je plánována oslava 

v prostorách studentského klubu K4. Organizaci má na starost přípravný výbor pod vedením 

Anny Košátkové. Koncem srpna se uskuteční letní škola interdisciplinárních přístupů na téma 

Paměť a historiografie. Přípravy na letní školu jsou již v běhu a další záležitosti budou řešeny 

na schůzích přípravného týmu a zasedáních Výboru. Kritický klub pokračuje kontinuálně dále 

každý měsíc v K4. V březnu na téma Politizace paměti - depolitizovaná historiografie?, 

v dubnu na téma Nakladatelská politika. V rámci filmového klubu bude promítán v březnu 

film Brancaleone na křížové výpravě, v dubnu filmy Vévodkyně valdštejnských vojsk a 
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Romaneto a v květnu Šťastný Jim. Filmový klub vede Jakub Izdný. Stále funguje i čtecí 

seminář pod vedením Richarda Cislera.  

20:16 předsedou byla představena účetní uzávěrka za rok 2010 a Olga Džupová za 

disciplinární komisi vyjádřila souhlas s jejím závěrem. Účetní uzávěrka je přiložena jako 

příloha číslo 2. k tomuto zápisu.  

20:20 bylo provedeno hlasová o Účetní uzávěrce sdružení pro rok 2010, „Valná hromada 

schválila účetní uzávěrku sdružení pro rok 2010“, v poměru hlasů 20/2/4. 

20:21 předsedou byly představeny plány sdružení na ZS 2011/2012. Předpokládá se 

pokračování čtecího semináře, filmového i kritického klubu, dále se bude spolupracovat 

s Studentskou unií UK a s ISHA. Znovu je plánován seznamovací kurs pro studenty prvního 

ročníku historie na FF UK a stejně tak přípravné kursy na obor historie. V roce 2012 proběhne 

v Praze mezinárodní konference urbánní historie a Spolek hodlá na tomto projektu 

spolupracovat. V létě roku 2012 chystá sdružení i 2.ročník letní školy interdisciplinárních 

přístupů. Během návštěvy viceprezidenta ISHA by mohlo být dojednáno i uskutečnění 

některého z víkendových seminářů v Praze. Dále budou pokračovat i menší projekty a stále 

akce pod patronací spolku. 

20:30 předseda sdružení přednesl Investiční a finanční plán akademického roku 2011/2012, 

který je připojen k tomuto zápisu jako příloha číslo 3. 

20:45 předsedou bylo navrženo zvýšení členských příspěvků na 100 Kč, „Valná hromada 

neschválila zvýšení členských příspěvků“, v poměru hlasů 8/13/5 

20:55 předseda Jaromír Mrňka ukončil zasedání valné hromady Spolku studentů historie FF 

UK. 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: Miloš Bělohlávek 

Přečetl a ověřil: Jaromír Mrňka            

 

V Praze dne 9. 3. 2011 

 

_____________________________             _____________________________ 

        podpis zapisovatele                  podpis předsedy sdružení 
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Zkrácený zápis z jednání valné hromady 

Spolku studentů historie FF UK 

konané dne 9. března 2011 

v místnosti č. 200 na hlavní budově FF UK v Praze 

 

 

Přítomných členů sdružení:  26 

Nepřítomných členů sdružení: 44 

Omluvených:    0 

 

Valná hromada tedy byla, v souladu s článkem V. odstavce 3 Stanov sdružení a článku III. § 1 

odstavce 6 Jednacího a organizačního řádu, usnášeníschopná, protože je přítomna více než 

jedna třetina všech členů občanského sdružení. 

 

 

1) Valná hromada schválila vyloučení členů pro nesplnění podmínek členství. 22/0/4 

2) Valná hromada schválila změny v Jednacím a organizačním řádu sdružení. 22/1/3 

3) Valná hromada schválila účetní uzávěrku sdružení pro rok 2010. 20/2/4 

4) Valná hromada neschválila zvýšení členských příspěvků. 8/13/5 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: Miloš Bělohlávek     ______________________________ 

 

Přečetl a ověřil: Jaromír Mrňka    ______________________________ 


